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Z A P I S N IK 

IZVJEŠTAJNE SKUPŠTINE LOVAČKOG SAVEZA PRIMORSKO-GORANSKE ŢUPANIJE, 
ODRŢANE 21.05.2011. god.  

Skupština je započela radom u 10,00 sati u sali Hotela «Jadran» u Bakru 

 

 

Prisutni zastupnici: J. Malnar, R. Abramović, N. Vančina, M. Linić, T. Tondini, L. Benčan, A. 
Štemberger, Z. Lučić, A. Petrinić, I Uremović, S. Kalčić,  M. Mauhar, M. Šepić, T. Grubišić, I. 
Bolonić, F. Rudan, E. Primoţić,  J. Crnković, L. Ivančić, A. Loknar, D. Babić, D. Mušćo, D. 
Sokolić, D. Ţic, J. Pavić, M. Kauzlarić, B. Kovač, S. Spanjol, I. Kleković, K. Sokolić, B. Miklić, 
A. Bolonić, N. Dujmović, I. Mencer, S. Starčević i A. Babić. 
  
Ostali prisutni: B. Tulić – predstavnik PGŢ-e, I. Budor - tajnik i I. Stanko – predstavnici HLS-
a, I. Marković, M. Ugarković i J. Vrkljan – predstavnici LS Ličko senjske ţupanije, V. Pavlić 
predstavnici LS Karlovačke ţupanije, T. Klarić – gradonačelnik Grada Bakra, J. Turina – 
gradonačelnik Grada Kraljevice i A. Šoić tajnik LS-a.  
 
Odsutni: M. Rukavina, Z. Perić, V. Crnković i S. Kučić.  
 
DNEVNI RED: 

1. Otvaranje Skupštine 
2. Usvajanje Dnevnog reda  
3. Izbor radnih tijela Skupštine: 

     3.1. Radnog predsjedništva 
     3.2. Zapisničara  

       3.3. Ovjerovitelja zapisnika 
       3.4. Komisije za verifikaciju 

4. Usvajanje Poslovnika o radu Skupštine 
5. Izvješće Verifikacijske komisije 
6. Izvješća o radu: 

  6.1. Izvršnog odbora i njegovih tijela 
  6.2. Nadzornog odbora  
  6.3. Stegovnog i Arbitraţnog suda  
  6.4. Izvještaj o financijskom posl. za razdoblje 01.01- 31.12.2010. god.  

7. Rasprava po izvještajima  
8. Usvajanje izvještaja 
9. Riječ gostiju 
10.  Donošenje Plana rada Saveza za naredno razdoblje 
11.  Izbor jednog člana IO-a Saveza 

11.1. Davanje razrješnice dosadašnjem članu IO-a 
11.2. Davanje razrješnice dosadašnjem članu NO-a 
11.3. Izbor novog člana NO-a 
11.4. Izbor novog člana IO-a 

12.  Različito: 
     12.1. Donošenje odluke o visini članarine i upisnine za 2012. god. 
 12.2. Dodjela priznanja  
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Ad. 1. 

Skupštinu je otvorio predsjednik Saveza mr. sc. J. Malnar, te je pozdravio sve prisutne 
zastupnike i nazočne goste, izrazivši zadovoljstvo dobrim odazivom zastupnika i gostiju koji 
su pozvani.  

 

Ad. 2. 

 Predsjednik J. Malnar predloţio je Dnevni red Skupštine koji je jednoglasno prihvaćen. 

Ad. 3. 

 Predsjednik J. Malnar predloţio je radna tijela Skupštine kako slijedi: 

1. Radno predsjedništvo:  

1. J. Malnar      - predsjedavajući  

2. I. Bolonić     - član 

3. D. Mušćo     - član 

2. Zapisničar: A. Šoić, tajnik Saveza 

4. Ovjerovitelji zapisnika: M. Linić i B. Miklić 

3. Verifikacijska komisija: 

1. T. Tondini     - predsjednik 

2. K. Sokolić     - član 

3. B. Kovač     - član 

Zastupnici su jednoglasno prihvatili prijedlog radnih tijela. 

 

Ad. 4. 

Izvještaj Verifikacijske komisije podnio je T. Tondini utvrdivši da je na Skupštini od 40 
zastupnika LD-a nazočno 35 ili 86%, što znači da Skupština moţe donositi sve odluke 
većinom nazočnih zastupnika. 

 

Ad. 5. 

 Predloţeni Poslovnik o radu Skupštine, zastupnici su jednoglasno prihvatili, u formi 
kako je predloţen. 

 

Ad. 6. 

       6.1. Izvještaj o radu IO-a i njegovih tijela prokomentirao je predsjednik J. Malnar.  

Zacrtani Program rada ostvaren je u cijelosti. Suradnja s HLS, resornim Ministarstvom i  
Ţupanijom bila je izuzetno dobra, te se i nadalje očekuje na istoj razini.  

TakoĎer je informirao o zaključcima IO-a Hrvatskog lovačkog saveza koje je odrţano 
dan ranije, kako slijedi: 

- Nabava pasa krvosljednika /po jedan Hanoverski i jedan Bavarski krvosljednik/ za sve 
lovačke saveze 

- Pokrenuta je ustavna tuţba za slučaj Zakona o lovstvu i Zakona o javnim cestama, u 
svezi sa štetama od divljači u prometu 

- Pokrenuta inicijativa u Ministarstvu turizma da se omogući kategorizacija lovačkih kuća 
u smislu lovno turističke ponude 

- Na inicijativu HLS-a u pripremi je izmjena Zakona o oruţju 

 Izvještaj o radu IO-a i njegovih tijela, sastavni je dio ovog Zapisnika. 

 

6.2. Izvještaj o radu Nadzornog odbora podnio je predsjednik Josip Crnković, 
istaknuvši da je Savez poslovao u okvirima normativnih akata i zakonskih propisa. Financijsko 
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poslovanje je uredno voĎeno, sve odluke donesene su sukladno Statutu i ostalim normativnim 
aktima Saveza. Na svim sjednicama IO-a i drugih tijela Saveza nazočan je predsjednik NO-a 
ili netko od članova i do sada nisu uočene bilo kakve nepravilnosti u radu. 

 Izvještaj o radu NO-a, sastavni je dio ovog Zapisnika. 

 

6.3. Nije bilo izvještaja s obzirom da tijekom prethodnog perioda nije bilo problema s 
kojim se bavio Stegovni i Arbitraţni sud. 

 

6.4. Izvještaj o financijskom poslovanju, kojeg su zastupnici dobili u privitku, 
prokomentirao je predsjednik Saveza J. Malnar, koji je istaknuo da se financijsko poslovanje 
odvijalo u okvirima zacrtanog Financijskog plana i ako je rast prihoda, a i nekih troškova 
rastao iznad predviĎenih, ostvaren je solidan višak prihoda nad rashodima koja su prenesena 
u 2011. god. Poslovnu godinu završili smo pozitivnom razlikom od 291.291,50 kn, jedan dio 
su namjenska sredstva za programe koji nisu ostvareni u 2010. god., a ostatak sredstava 
utrošit će se za redovne programe sukladno Financijskom planu za 2011. god. Sve obveze 
uredno i na vrijeme podmirujemo.  

Stanje sredstava na ţiro računu 21.05.2011. god. je 676.719,00 kn, od toga su obveze 
prema HLS /iskaznice za strance/ 144.000,00 kn. Očekuje se da će poslovanje i u ovoj godini 
biti pozitivno i stabilno, što garantira ostvarenje svih zacrtanih ciljeva. 

 Izvještaj o financijskom poslovanju za 2010. god., sastavni je dio ovog Zapisnika. 

 

Ad. 7. 

 T. Tondini: Postavlja pitanje što je s povratom lovozakupnina za drţavna lovišta, jer je 
poznato da su lovozakupnine drţavnih lovišta znatno više od zajedničkih lovišta? TakoĎer 
postavlja pitanje dali će se naknada za izradu iskaznica za strane lovci koju dobivaju LS-i 
uskoro povećati, jer je poznato da savezi odraĎuju cjelokupni posao? 

 J. Malnar; Što se tiče povećanja naknade za iskaznice stranaca, to je delikatno pitanje 
na koje bi mogao odgovor dati tajnik Budor, ali je poznato da HLS mora opravdati svaku lipu 
koja se naplati. 

 A. Loknar; Mišljenja je da bi trebalo zatraţiti povrat lovozakupnina za drţavna lovišta, 
jer su lovozakupnine tih lovišta izuzetno visoke. Treba doista procijeniti dali traţiti ili ne.  

I. Bolonić; Podrţava nastojanje HLS-a da se ide s ustavnom tuţbom u svezi zakona 
koji reguliraju štetu od divljači u prometu i da se to jednom dotjera do kraja. U LD «Orebica» 
imaju deset zahtjeva za naknadu šteta od divljači u prometu. 

 B. Miklić; Iznosi da se stalno povlači da su zakoni u svezi šteta od divljači u prometu u 
koliziji, mišljenja je da to nije točno. U oba zakona je lovozakupnik tek na trećem mjestu po 
odgovornosti. 

 I. Uremović; Iznosi problem s pašarenjem konja u lovištima, te ističe da je nelogično 
da jedno Ministarstvo isplaćuje poticaje za uzgoj konja i na neki način potiče ovakav način 
uzgoja, dok bi ga drugo Ministarstvo trebalo suzbijati. Činjenica je da konji čine velike štete u 
lovištima na razne načine, meĎu kojima i to da pojedu i onu hranu koju lovci unose za 
prihranu divljači. 

 J. Malnar; Na ţalost tih problema sa stočarenjem imamo i na kopnu i na otocima. 
Postavlja pitanje opstanka jelena lopatara na otocima /Cres/. Predlaţe inicijativu da se jelen 
lopatar zadrţi u gaterskom uzgoju, a očekuje i izmjenu Zakona o otocima u vez s tim. Iznosi i 
problem izgradnje kućica kao ostava za alat i sl. u lovištima, koje se kasnije pretvaraju u 
vikendice.  

 I. Kleković; Informira da su u LD «Vepar» statutarno riješili status članstva u Društvu 
osoba kojima je oduzeto oruţje. TakoĎer ističe da policija ne obavještava o lovcima kojima je 
oduzeto oruţje – nema obvezu, kako u svezi oduzimanja vezano za povredu ZOL-u, tako i u 
svezi pravomoćne presude za druga krivična djela, a posebno ako su izvan naše Ţupanije. 
Mišljenja je da bi s policijom trebalo dogovoriti mogućnost obavještavanja o tome LD-a.  



 
4

 
J. Malnar; Savez o tome redovno obavještava svoje članice, ako su mu takve 

informacije dostupne. TakoĎer postoje odluke IO o slučajevima isključenih članova, koje su 
dostavljene LD-a. Insistira da se kod prijema traţe ispisnice iz ranijeg društva. 

 N. Dujmović; Iznosi slučaj člana koji je koristio status dvojnog drţavljanstva, pa je 
koristio iskaznicu matičnog člana i iskaznicu stranca, što smatra da nije u redu. 

 

Ad. 8.  

Nakon zaključene rasprave zastupnici su jednoglasno u «paketu» prihvatili 
podnesene izvještaje. 

 

Ad. 9.  

U ime Lovačkog saveza Ličko senjske ţupanije skup je pozdravio predsjednik Ivica 
Marković poţeljevši Skupštini uspješan rad, te pozvao na daljnju suradnju. Zahvaljuje se na 
pozivu, a lovcima Ţupanije poţelio je svako dobro i dobru kob. 

U ime Grada domaćina nazočne je pozdravio gradonačelnik T. Klarić. Izrazivši 
zadovoljstvo što se Skupština odrţava upravo u Bakru, a i radi toga što je i on jedan od 
lovaca. TakoĎer je naglasio, da Grad Bakar sustavno pomaţe lovačka društva koja djeluju na 
teritoriju Grada na sve načine, pa i preko proračuna s odgovarajućim sredstvima, što 
dokazuje da se dobro radi i da se rezultati rada adekvatno valoriziraju. Zahvalivši se na 
pozivu, poţelio je dobar rad Skupštini.  

U ime Primorsko goranske ţupanije skupštinu je pozdravio Berislav Tulić. Poţelio je 
puno uspjeha u daljnjem radu Saveza i uspješnu suradnju s Ţupanijom. Podsjetio je da su 
potpisani brojni ugovori o financijskom praćenju programa u funkciji razvoja lovstva u 2010. 
god., te je naglasio da će Ţupanija i nadalje  fincirati programe koji su u funkciji razvoja 
lovstva. Istaknuo je da je bilo dosta problema s nezavičajnom divljači na Kvarnerskim 
otocima, ali zajedničkom suradnjom LS-a i PGŢ-e problemi se uspješno rješavaju što 
pokazuju podaci o izlovu u zadnjih nekoliko godina. U ovoj godini Ţupanija će pratiti nekoliko 
programa iz sredstava lovozakupnina, a posebno izlov nezavičajne divljači na otocima i 
opremanje Muzeja lovstva u Brodu na Kupi, koji bi trebao biti otvoren početkom jeseni ove 
godine. Ţupanija je u fazi preuzimanja streljane «Kovačevo» i na taj način će se stvoriti dobri 
uvjeti za razvoj lovnog streljaštva. Smatra da rad Saveza i napore koji se ulaţu, nedovoljno 
prate lokalni mediji Novi list i lokalna televizija. Posebno je istaknuo dobar rad Saveza, a što 
se tiče gospodarenja lovištima ističe da nema nikakvih problema i da se sve odvija sukladno 
zakonskim propisima i po tome smo moţda najbolji u RH. 

U ime Hrvatskog lovačkog sveza i predsjednika Đure Dečaka nazočne je pozdravio 
tajnik Ivica Budor. Istaknuo je da ovaj Savez po svojim dostignućima na unapreĎenju lovstva, 
spada u red prvih saveza u Hrvatskoj, što se jasno vidi iz aktivnosti koja su prezentirana u 
izvještajima o radu. Ističe dobru suradnju izmeĎu LS-a i HLS-a i očekuje da se ti odnosi i 
nadalje pozitivno razvijaju. TakoĎer je odgovorio na nekoliko pitanja koja su uputili zastupnici 
Skupštine kao što su: 

- Dogovoreno je s resornim Ministarstvom da će se ići na revitalizaciju lovačkih kuća i 
uključivanje istih u turističku ponudu 

- Donesena je odluka o pomoći LD «Srndać» Hreljin, u iznosu od 20.000,00 kn za 
sanaciju nedavno izgorjele lovačke kuće i 20.000,00 kn za pomoć Lovačkom pjevačkom 
zboru «Matko Laginja» iz Klane. 

- Dogovor s Ministarstvom o stavljanju vojnih strelišta u funkciju lovnog streljaštva. 

- U pripremi su izmjene Pravilnika o lovnom streljaštvu /donosi značajne izmjene/. 

- Doneseni su Pravilnici o lovnoj kinologiji. 

- Hrvatska je jedina zemlja gdje lovozakupnik kriv za štete od divljači u prometu. 
Postavlja pitanje dali je pokretanje ustavnog spora u svezi s tim pravo rješenje, jer je to 
dvosjekli mač, moţe se dobiti ali i izgubiti. 

- U pripremi je izmjena Zakona o oruţju, izmjene koje nam idu u prilog. 
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- Naglašava da nema «vanjskih» članova HLS-a, već je to samo izdavanje Drţavnih 

iskaznica, što je zakonska obveza. 

- Očekuju se izmjene Pravilnika o obrazovanju /obvezno gaĎanje/. 

- Iskaznica za strance je javna ovlast koja se ne moţe prenositi, već se radi u suradnji 
s LS-a. 

- Poziva LD-a da se uključe u korištenje beskamatnih sredstava koje HLS dodjeljuje za 
različite programe. 

- Iznosi da i HLS ima problema s pašarenjem /konji/ u lovištu Grede Kamare s kojim 
gospodari. 

- Poziva na suradnju koja je i do sada na zavidnoj razini, te apelira na sve da 
maksimalno ulaţu u zaštiti lovišta i divljači, što nam je svima primarni zadatak. 

J. Malnar; Na sjednici IO-a HLS-a odlučeno je da će se za svaki LS nabaviti po jedan 
Hanoverski i jedan Bavarski krvosljednik. Izmjenom Pravilnika o obrazovanju pojačat će se 
područje balistike. LD «Srndać» Hreljin pored pomoći koju je dobio od HLS-a, u planu je da 
će od LS-a dobiti 30.000,00 kn za sanaciju izgorjele lovačke kuće. 

 

Ad. 10. 

 Plan rada za 2011/12. lovnu godinu obrazloţio je predsjednik J. Malnar. Napomenuo je 
da je ovaj Plan sastavni dio Plana rada koje je prošle godine usvojen za mandatno razdoblje 
2010. – 2014.  

M. Linić; Predlaţe da se izmjeni točka 22.3. Plana rada koja bi trebala glasiti; 
«Poticati članice na jedinstvo, a ne na razbijanje članstva, a takvim se neopravdanim 
pojavama suprotstavljati. Za iduću Skupštinu dopuniti Statut vezano uz tu 
problematiku».  

Financijski plan, sukladno Statutu, donesen je na zadnjoj sjednici IO-a, pa ga ne treba 
posebno potvrĎivati. Ako budu okolnosti zahtijevale izvršit će se rebalans do kraja godine. 

Plan rada usvojen je jednoglasno s predloţenom izmjenom. 

 

Ad. 11.  

 Predsjednik Josip Malnar obavijestio je zastupnike, da je LD «Lisjak» Kastav opozvalo 
dosadašnjeg zastupnika u Skupštini Saveza gospodina Milivoja Brozinu i umjesto njega 
imenovalo gospodina Livia Benčana, koji je i pozvan na ovu Skupštinu. S obzirom da M. 
Brozina dosadašnji član Izvršnog odbora LS-a, sukladno Statutu LS-a, ne moţe biti član IO-a, 
jer nije zastupnik u Skupštini Saveza, potrebno je izvršiti razrješnicu dotičnog i imenovati 
novog člana IO-a, sukladno čl. 13. Statuta LS-a. 

11.1. Davanje razrješnice dosadašnjem članu IO-a; 

 Jednoglasno je izglasana razrješnica dosadašnjem članu IO-a LS-a Milivoju Brozini. 

11. 2. Davanje razrješnice dosadašnjem članu NO-a: 

 S obzirom da je predsjednik LS-a J. Malnar predloţio za novog člana IO-a iz grupacije, 
priobalje - Rijeka, /prema čl. 13. Statutu LS-a/  Antona Štembergera zastupnika LD-a «Zec» 
Klana, potrebno je prije izbora imenovanog razriješiti duţnosti člana Nadzornog odbora. 

Anton Štemberger je jednoglasno razriješen duţnosti člana Nadzornog odbora.  

11.3. Izbor novog člana NO-a; 

Za novog člana Nadzornog odbora jednoglasno je imenovan Tihomil Grubišić iz LD 
«Srndać» Hreljin.  

  11.4. Izbor novog člana IO-a; 

Za novog člana Izvršnog odbora LS-a jednoglasno je izabran Anton Štemberger. 
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Ad. 12.  

Donesena je Odluka da članarina Saveza ostaje na prošlogodišnjoj razini što znači:  

Red. 
br. 

N A Z I V 
IZNOS 

/kn/ 

1. Članarina lovaca 100,00 

2. Upisnina lovaca 150,00 

3. Upisnina lovaca koji su poloţili ispit izvan sustava HLS-a 1.500,00 

4. 
Upisnina lovaca s mjestom stanovanja u PGŢ-i koji su poloţili ispit u 
drugim savezima 

1.500,00 

5. Članarina pripravnika - STARI 1.900,00 

6. Članarina pripravnika - NOVI 1.900,00 

7. Ponavljanje polaganja lovačkog ispita 400,00 

 Na prijedlog Nikole Dujmovića prihvaćeno je da se sve lovce koji dokaţu da su članovi 
HLS-a i LS-a najmanje 50 godina oslobodi plaćanja članarine LS-u. 

 Na kraju sluţbenog dijela, predsjednik Saveza J. Malnar uručio je Josipu Turini 
brončanu plaketu HLS-a za dugogodišnju suradnju na razvoju lovstva, a posebno za suradnju 
u području lovne kinologije i obrazovanja. 

 Zahvalivši se na dodijeljenom priznanju, Josip Turina je pozvao sve lovce da uloţe 
maksimum truda u razvoju lovne kinologije.  

Na kraju zastupnicima se obratio predsjednik mr. sc. Josip Malnar zahvalivši svim 
dosadašnjim članovima Izvršnog odbora, članovima povjerenstava i komisija i predstavnicima 
LD-a na dosadašnjoj suradnji. Zahvalio se na uspješnoj suradnji Primorsko goranskoj 
ţupaniji, Hrvatskom lovačkom savezu, resornom Ministarstvu i ostalim institucijama i 
pojedincima, a posebno većini lovačkih društva i lovaca na pomoći u ostvarivanju programa s 
ciljem razvoja lovstva PGŢ-e, pa i šire. 

 

Skupština je završila s radom u 12,15 sati. 

       

Dobra Vam kob, 

  

 

Zapisničar: 

____________ 

Ante Šoić, prof. 

Predsjedavajući: 

________________ 

Mr. sc. Josip Malnar 

 

 

Ovjerovitelji zapisnika: 

_________________                                                               
Marinko Linić 

________________ 

Boris Miklić, dipl. Ing. 

 


